
Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: onsdag d. 23. okt. 2024 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Thomas 

Referent: Lena  

Mad: Majbritt 

Afbud: Mie 

Foto af de sidste til hjemmesiden, så kom gerne 5 min. før 

 

 

1. Tidspunkt 16.45-16.50 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

2. Tidspunkt 16.50-17.20 

Nyt fra: 

• Elevrådet 

 

 
• Formanden:  

Dialogforums møde er aflyst pga. for få punkter på dagsorden. 

 

 
• Forældrevalgte: 

o Er der tid nok til mad og frikvarter i 10’er-pausen? (Agnethe) 
Spørgsmålet er dukket op til forældremøder. Ikke alle børn får spist i den første pause. 
Kunne det være muligt, at børnene kunne bruge de sidste 5 min af timen til at spise lidt. I 
de yngste klasser spiser de lidt mere løbende. Lærerne er opmærksomme på, om børnene 
får spist. 
Anne Maria tager spørgsmålet med tilbage til lærerne mht. kommunikationen til 
forældrene, om hvornår og hvor lang tid de har til at spise. Samt overvejelser til næste 
skoleår, hvor der alligevel skal laves lidt om i skemalægningen. Evt. en ekstra lille 
spisepause. 

o 30 timers plads i børnehuset - helligdage tæller 6 timer (Trine) 
Det er kommunalt bestemt. Et godt spørgsmål som kunne være en god ide at få med til 
Dialogforums møde. Næste gang bliver til maj / juni. 

 

 
• Personalet:  



• Stauning Skole (medarbejderrep.) 
Forslag fra lærerne ang. Skolefest den 14. nov: kan 4. klasse tjene penge på sodavand i 
stedet for at bestyrelsen deler en sodavand ud til hver? Bestyrelsen godkender forslaget.  

• Børnehuset (medarbejderrep.)   
SFO har haft et lille førstehjælpskursus med instruktører fra dansk røde kors. Der blev vist 
hjerte-lunge-redning og små cases som børnene skulle finde løsninger på. Halloween fest 
torsdag den 31.10. Vi vil starte tegnekursus op. En gruppe piger har øvet sange og lavet en 
lille koncert i børnehaven. 
Børnehaven har fokus på sproget, fællesskab og relationer. Bruger Fri for Mobberi. Øver 
selvhjulpenhed (de små sejrer). 
Vi har deltaget i morgenløb med 5-6 børn hver dag. Det var en god oplevelse. Alle deltog i 
sponsorløb fredag i uge 41. 

 

 
• Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  

• Dagtilbudsleder 
Vi har praktikanter de næste uger både fra folkeskole, HF samt Dejbjerg Efterskole. 
Vi er blevet spurgt, om vi vil udlåne legepladsen og et lokale hver søndag til Sommerfuglen. 
Det prøver vi i en periode. Charlotte og Ahle er i gang med KIDS observationer. 
Ivan er ved at lave kæpheste til legepladsen. 

• Udgifter til frugt 
Bestyrelsen godkender at prisen pr. halvår hæves til 400 kr. fra januar 2025. 

• Skoleleder 
• Tilmelding til fælles bestyrelsesmødet d. 28/10 på Rk. Mølle skolen  

  
Til orientering/drøftelse: 

3. Tidspunkt 17.20-17.40 

Høringssvar - Anne Maria  

• Se bilag 

Bestyrelsens argumenter: 

Det har været en styrke, at der har kunnet være flere deltagere fra bestyrelsen – i det nye er det 
kun en. Det kan blive for generelt, hvis de to forums skal holde møde sammen. Det kan blive endnu 
svære at få politikkerne i tale. Det bliver en anden form med færre ledere som deltager. Der bliver 
ikke så meget diversitet, når der kun er en skoleleder kontra evt. en fra udskoling/indskoling, 
lille/stor skole. 

Til orientering/drøftelse: 

4. Tidspunkt 17.40-17.50 

Infomøde i børnehaveklassen - Anne Maria 

Orientering om infomødet for kommende børnehaveklasse, der afholdes 5. november. 

Solveig deltager fra bestyrelsen. 

Til orientering/drøftelse: 

5. Tidspunkt 17.50-18.00 



Princip om brug af skolen og børnehusets lokaler i fritiden (incl. klubhuset) - Anne Maria 
• Se bilag  

Til orientering/drøftelse: 

Godkendt af bestyrelsen 

6. Tidspunkt 18.00-18.30 

Trivselspolitik - Anne Maria 

7. Samling af: 
a. værdiregelsæt 
b. ordensregler 
c. antimobbestrategi 
d. fremme af god orden i folkeskolen (https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-
laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen) 

Anne Maria kommer med et udkast til næste møde.  

Til orientering/drøftelse: 

8. Tidspunkt 18.30-19.00 

Antimobbestrategi - Anne Maria 
• Bestyrelsens og personalets input, som efterfølgende samles til nov.-møde i endelig strategi 
• Se bilag om bestyrelsens input 

Til orientering/drøftelse: 

Bestyrelsens input til Antimobbestrategi er godkendt 

 

 

9. Tidspunkt 19.00-19.05 

Kommende punkter til næste bestyrelsesmøde 

Resultater af Nationale tests. 

Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber. 

Trivselspolitik 

Kids 

Skoleudviklingssamtale (den 12. nov.) 

Til drøftelse: 

10. Tidspunkt 19.05-19.10 

Nyt fra Støtteforeningen 

Der blev samlet 51.000 ind. Støtteforeningen har uddelt præmier. 

Til drøftelse: 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen


11. Tidspunkt kl. 19.10-19.15 

Eventuelt 

Obs på, at der orienteres, inden der er personale som stopper i Børnehuset, så forældrene kan nå at 

samle ind. 

Til orientering/drøftelse: 

 


